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1. INNLEDNING  

Arbeidsmiljøutvalget (AMU) har lovpålagte oppgaver beskrevet i arbeidsmiljøloven (§ 7–2), 

og skal i henhold til § 7-2 (6) «hvert år avgi rapport om sin virksomhet til virksomhetens 

styrende organer og arbeidstakernes organisasjoner». 

 

Rapportene som utarbeides skal ikke sendes inn til Arbeidstilsynet, men oppbevares i 

virksomheten og skal kunne forevises dersom Arbeidstilsynet ber om det. I følge 

Arbeidstilsynet bør rapporten inneholde fakta om utvalget og hovedpunktene i utvalgets 

arbeid. 

 

2. ARBEIDSMILJØETS SAMMENSETNING OG MØTER I 2020  

 AMU ved HDO har 6 faste medlemmer 

 Ledervervet i utvalget alternerer mellom arbeidsgiver- og arbeidstakersiden. 

 AMU har i 2020 hatt følgende sammensetning: 

 

Representanter fra arbeidsgiver Representanter fra arbeidstaker 

• Administrerende direktør Lars Erik 

Tandsæther 

• Administrasjonssjef Rune Wester 

• Teamleder Aleksander Myhre  

• Foretaksverneombud Reidar Honningsvåg 

(leder AMU) 

• NITO representant Lars-Andre Danielsen 

(sekretær) 

• Kundekonsulent Kunde og 

tjenesteforvaltning Vivian Aaskjær 

 

 Vivian Aaskjær er valgt som ny AMU leder fra 2021. 

 

AMU-møter i 2020: 

 AMU har avholdt 5 møter i 2020. 

 

Vernerunde i 2020: 

 2020 har i all hovedsak vært preget av mye hjemmekontor for de ansatte pga Covid-19. 

Planlagt vernerunde i 2020 er derfor ikke gjennomført, men vil bli gjort så fort 

situasjonen med Covid-19 normaliserer seg, og ansatte kommer tilbake på kontoret. 
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3. TEMA SOM HAR HATT SPESIELL OPPMERKSOMHET I 2020  

 

## Organisering av AMU  

Det har vært en pågående aktivitet også i 2020 å tilpasse AMU-arenaen best mulig inn i HDO 

sin organisasjon og virksomhet, på den måten at AMU jobber med de riktige sakene på riktig 

måte. Aktiviteten vil også fortsette inn i 2021. 

 

## Ombygging av kontorlokalet 

Aksjoner fra tidligere vernerunde, samt innmeldte saker til AMU, er sammenfattet i  

flg. 4 HMS punkter:  

 

1. Støy:  Sjenerende støy & samtaler i kontorlandskapet  

2. Areal:  Forbedring av plassutnyttelsen i kontorlandskapet. 

3. Orden/Renhold: Ikke tilfredsstillende/god ryddighet i lokalene. 

4. Logistikk:  Avklaring av lokale/plass og ansvarlig for totallogistikken i HDO  

 

De 4 punktene har vært med på å underbygge behovet for å «revidere» kontorlokalene til 

HDO, dvs. et stort ombyggingsprosjekt som har pågått i Q3 og Q4 - 2020. 

 

Hovedmålet har således vært å oppnå en god forbedring av punktene 1 til 4, og at alle 

tilbakemeldinger fra ansatte til de samme punktene, nå er ivaretatt på en god og riktig 

måte.  

 

## Hvordan bygge kultur for Endringer i HDO, og etterlevelse av vedtak fra AMU 

Målet er å forberede og gjøre alle ansatte i HDO gode og dynamiske til å håndtere de 

endringer som blir innført, dvs.: 

 

 endringer i organisasjonen  

 strukturelle endringer  

 kulturelle endringer  

 endringer av makt og myndighetsforhold  

 endringer arbeidsoppgaver  

 endringer i arbeidssituasjonen  

 

Dette er en meget viktig jobb, og vil fortsette inn i 2021. Administrasjonssjef har invitert 

AMU til å bistå med å «presse på» for å sikre at temaet holdes på foretakets dagsorden.  
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4. GENERELL HMS-GJENNOMGANG VED HDO  

Tabellen under er elementer diskutert under årets gjennomgang av HMS-systemet: 

Hovedelement Status Kommentar 

Er HMS-målene oppnådd, jobbes 
det aktivt mot de målene 
virksomheten har satt seg og bør 
HMS-målsetting og eventuelle 
delmål endres/oppdateres? 

OK Trygge og sikre arbeidsplasser er til både bedrift og 
ansattes beste. Et godt arbeidsmiljø som fremmer god 
trivsel og godt humør er alle ansvarlige for. Dette ønsker 
HDO å praktisere i den daglige drift ved god ledelse og god 
kommunikasjon i utførelsen av bedriftens arbeidsoppgaver. 
HDO legger spesielt vekt på: 

 organisering av arbeidet 

 opplæring i rette arbeidsstillinger og nødvendig 
hjelpemidler 

 godt innemiljø (luftkvalitet, temperatur, støy, lys) 

 god opplæring i bruk av teknisk utstyr og 
gjennomføring av arbeidet 

 å unngå skader og redusere sykefravær 

 brannsikkerhet 

Er HMS-handlingsplan fulgt opp? OK HMS-relaterte aktiviteter i HDO årshjul, håndtering seneste 
Vernerunde og håndtering av innkomne HMS-avvik i HDO 
system for hendelser og forbedringer. Noen aktiviteter 
videreføres i 2021 som del av HR & HMS-planen. 
 

Er risikovurderinger gjennomført OK Risikovurdering gjøres som del av HMS-linjen og hos AMU.  
 

Er opplæringsbehovet endret 
siste året, opplæringsplaner 
gjennomført og oversikt over 
opplæringsbehov for neste år? 

Ok Opplæringsbehov uforandret, dog startet vridning mot å 
bygge kompetanse innen ny kommunikasjonsløsning for 
akuttmedisinsk kjede.  
Opplæring av nye AMU-ansatte er gjennomført.  

Ivaretar de ansatte 
medvirkningsplikten sin på en 
tilfredsstillende måte? 

OK Oppleves som positivt, synliggjort gjennom innspill til 
forbedringer og hendelser, engasjement i AMU og 
deltakelse i arbeidsutvalg (AU’er).  

Er det registrert arbeidsrelaterte 
sykdommer/fravær? 
 

OK Et fravær tilknyttet ergonomisk belastning som følge av 
hjemmekontor. Tiltak ble umiddelbart iverksatt i samråd 
med den ansatte og ansatte tilbake på jobb etter et par 
dager.  

Er driften endret? Dersom den er 
endret er endringene kartlagt 
med tanke på HMS-risiko og krav 
i lovverket? 

Ok Driften er ikke endret.  
Ingen organisasjonsjustering i 2020, men startet 
forberedelser for en liten justering i 2021 som følge av å 
styrke grensesnitt Drift-Tjenesteforvaltning. Foretaket også 
startet drøfting av mulige organisatoriske konsekvenser 
blant annet som følge av KAK-implementering. Videre 
evaluering og drøfting vil skje i samråd med Tillitsvalgte.  
  

Er det behov for tilpasninger på 
grunn av endringer i lovverket? 

Ok Nei. 

Er dokumentasjon som referater, 
sjekklister, avvik, osv. arkivert? 

Ok Referater fra AMU er arkivers i HDOs system for 
dokumentasjon. Her føres også aksjoner. 

Er det rutiner i systemet som ikke 
fungerer som forutsatt, og er det 
noen dokumenter/beskrivelser 
som må endres 

OK Rutiner for oppfølging skal løpende forbedres.  
 
En «opprydding» i foretakets håndbøker ble utført i 2020, 
men det planlegges også videre tiltak for å etterstrebe 
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forenkling i foretakets håndbøker (HMS-, Ansatt-, 
Lederhåndbøker) med formål å sikre en lettere tilgang til 
nødvendig HMS-informasjon for de ansatte.  

Blir avvik (feil, mangler og 
uønskede hendelser) meldt, og 
benyttes avvik og forslag-
systemet som et verktøy for 
kontinuerlig forbedring? 

OK Ja, gjennom «HMS-hendelser og forbedringsforslag» 

Hva er resultatet fra eventuelle 
kartlegginger, og er resultatene 
fulgt opp? 

Ok Kartlegginger utført gjennom Vernerunder og HMS-
systemet viser at HDO ikke er i konflikt med lover og regler.  
 
Kartleggingen viser dog det er mulighet for videre 
forbedring av håndtering av HMS-relaterte tema. Resultatet 
av disse skjer løpende, gjennom håndtering av tema bragt 
inn i HMS-systemet, samt lukking av tiltak fra Vernerunden. 
HR & HMS-plan etablert.  
 

Har verneorganisasjonen (VO, 
HVO, AMU) fungert 
tilfredsstillende? 

OK HDO har fortsatt tilnærmingen, basert på justeringen som 
ble gjennomført i 2018, for hvordan tette relasjonen 
mellom Verneorganisasjonen og organisasjonens ledelse. 
Dette grepet oppleves som positivt (løpende operasjonelt 
samarbeide mellom Verneombud og HR-organisasjonen, 
regelmessige og uformelle møter mellom 
Verneorganisasjonen, Tillitsvalgte og representanter fra 
HDO ledelse). 
 

Har de ansatte nødvendig 
kunnskap om det systematiske 
HMS-arbeidet? 

OK Opplever et forbedringspotensialet i forhold til det å 
kommunisere ut alle forbedringer som gjøres innen HR & 
HMS i linjen og gjennom AMU og AMU’ets AU’er. 

Er planen for verne- og 
helsepersonale sitt arbeid fulgt 
opp? 

OK Nei. HDO har ingen ansatte innenfor dette området.  

Har det vært hendelser eller 
fokusområder i bransjen, i media 
som bør tas tak i? 

OK Ingen nevneverdige. 

 
 
Gjøvik 17. januar 2021 
 
_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _   _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _    _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
Rune Wester   Reidar Honningsvåg   Lars-Andre Danielsen  
Administrasjonssjef  Leder av AMU/Verneombud  Tillitsvalgt NITO (i AMU) 


